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Protokoll fort vid styrelsemöte for Haga-Brunnsvikens vänner 22l1-01

Närvarande: Lars Sundström, Peter Schantz, Marianne Lundberg, Hugo Grimlund, Christian
Laine, Eva Lampel, Gunnel Ringmar, Anneli Runefelt, Jan Seger, Ella Öström

§1) Lars halsade alla välkomna och forklarade mötet öppnat.

§2) Efter vissa justeringar godkändes dagordningen.

§3) Föregående mötesprotokoll gicks igenom, justerades och lades till handlingarna.

§4) Planärenden. remisser. rapporter:
Peter redo§orde för det senaste vad gäller kvarteret Skogskarlen. Regeringen har godkant
detaljplanen som därmed wnnit laga kraft. Vi har gjort vad vi kunnat i ärendet. Byggnation
på parkeringsplatsen blir av.

Vad gäller planen for utbyggnad av hotell och rehabcenter i Frösundavik ligger ärendet hos
länsstyrelsen som vill utreda det reella behovet.

Akademiska hus har kommit med en miljökonsekvensbeskrivning for hur man ska kunna
exploatera resten av Albanoområdet. Här foreslår man endast låg bebyggelse.

Solna stad har långt framskridna planer på stor exploatering av Norra Frösunda där man vill
bygga en helt ny stadsdel. Nuvarande detaljplan foljer tidigare forslag och Solna går emot
vissa detaljer som länsstyrelsen pekar på i sitt remissvar.

Sammantaget kan man konstatera att ett antal ärenden nu gått eller går oss emot. Det finns
till exempel ingen grön ridå längs E4:an vid Norra Frösunda i Solnas plan. Det ar darfor
mycket angeläget altvi agerar med kraft mot detta. Förslagsvis bor vi forsöka fä till stånd ett
återskapande av rullstensåsen for att kunna bevara den gamla Uppsalavägen. Här krävs
lobbyism och kunskapsinventering. Eventuellt kan det vara lage for atttala med länsarkitekten
och länsantikvarien samt LAR. Ett yttrande till Solna ska skrivas senast 5l2.Pel"er och
Christian jobbar vidare med detta.
Lars meddelade att HBV:s remissvar angående Teknikhöjden är inskickat.

5) Arbetet under våren:
Ella berättade att Thorbjörn Sunesson kommer att hålla ett foredrag i april om hanteringen av
historiska parker och hur man renoverar dem. Henrik Waldenströmtalar om Ekoparken 612.

Båda floreläsningarna hålls i Haga Forum.
Ella tog på sig att kolla om Nils-Erik Landell vill komma och tala om Norrtull på årsmötet.

Vi bör eventuellt också forsöka fä fram en utställning om Norrtull till Hagadagen.
Årsmötesdatum: vecka 20, alltberoende på när och om Landell kan.
Angående florsäljningen av resterande lager av boken Haga-Brunnsviken tog Marianne på sig

att organisera detta. Beslöts att styrelsemedlemmarna kontaktar olika möjliga
florsälj nings ställen enligt nedan:

Marianne: Växus, Bergianska, Sjöstugan, fIlriksdal, Solna stadsbibliotek, Bergshamra
bibliotek, Confidencen
Jan: Riksmuseet
Peter: Trädgårdsvillan, Skogshögskolan, restaurangen Kräft an
Eva: Kulturhuset, Frösundaviks hotell, Fj ärilshuset
Gunnel. Valdemarsudde, stadsbiblioteket i Stockholm
Christian: Stallmästaregården, Eldhs atelj|
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Anneli: Orangeriet i Ulriksdal
Lars: Stadsmuseet

Beslöts också att Marianne strukturerar e,tt informationsblad att användas i kontakter med
eventuella köpare. Marianne kollar också hur många böcker som finns hemma hos Bengt
Edlund samt om han kan leverera större mängder till köpare.

§6) Norrtull. Norra länken - aktuellt läge:
Vägverket har kommit med en arbetsplan for Bellevuealternativet. Den är överklagad av FFE
och sakägare till regeringen. Vi bor fOrsöka få upp ärendet på hemsidan.

§7) Ny broschyr:
Den befintliga broschyren måste ersättas av en ny. Beslöts att en grupp bestående av
Christian, Jan och Marianne jobbar med framtagandet. Jan är samordnare. Christian kollar
med egna kontakter v g offert, layout mm. Marianne tar kontakt med Birgitta Bergqvist
angående FFE:s kontakter v g broschyrframtagande. Till årsmötet vore det önskvärt att det
finns en ny broschyr.

§8) Ekonomi:
Hugo redogjorde for det ekonomiskalaga. Det börjar bli dags att göra årsbokslut. Våra
finanser är goda.

Styrelsen godkände formellt balans- och resultaträkningen från forra årsrevisionen.

§9) Övriga frågor:
Diskuterades kring nytryck av stadgarna. Beslöts att awal<ta i frågan tills nästa möte. Beslöts
också att Marianne skickar de hon har till Gunnel.

Nytryck av inbetalningskort kommer att behövas infor nästa år.
Styrelsen beslöt att stå for Ellas kostnader i samband med resa till Uppsala och föredrag av

Thorbjörn Sunesson om historiska parkers bevarande.
Antalet medlemmar är f n 838 st.

Gunnel åtog sig att stå for utskick av boken.

L. §10) Nästa möte hålls s/3 kl.18.30

§11) Mötet avslutades.

Vid protokollet
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Marianne Lundberg
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Lars Sundström
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